
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 1. december 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 259 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 259:  

”Ministeren bedes oplyse, hvad ministerens holdning er til, at speciallæger ifølge artik-

le  ”Læger tje er ere e d tre illio er kro er på et år” fra Ugebrevet A4, ka  tje e 
op til tre millioner kroner årligt på deres speciale.” 

 

Svar: 

Jeg kan henvise til min besvarelse af spørgsmål 235. Jeg kan således konstatere, at ind-

tjeningen ved de få udvalgte klinikker i den nævnte artikel ikke er repræsentativ for 

speciallægepraksis som helhed. 
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